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Mondelinge vragen over het verwijderen van glasbakken 

 

MdV, 

 

Afgelopen week heeft een inwoonster van Zwolle de raadsfracties benaderd over 

het verwijderen van glasbakken bij de flat waar zij woont. Zij vraagt zich af hoe 

dit te rijmen is met het gemeentelijk beleid om afval zoveel mogelijk gescheiden 

in te zamelen en vreest dat er nu meer glas in het restafval terechtkomt. Door 

de ROVA werd zij verwezen naar de gemeente. 

Naar aanleiding van deze melding hebben de fracties van de Partij van de Arbeid 

en Swollwacht de volgende vragen aan het college. 

1. Wie beslist in Zwolle over het plaatsen en verwijderen van glasbakken en 

andere afvalcontainers: de ROVA of de gemeente? 

2. Komt het vaker voor dat glasbakken of andere afvalcontainers in Zwolle 

worden verwijderd en – zo ja – welke gedachte zit hier dan achter? 

3. Hoe past het verwijderen van glasbakken of andere afvalcontainers in het 

gemeentelijk grondstoffenbeleid dat de gemeenteraad vorig jaar heeft 

vastgesteld en dat ervan uitgaat dat inwoners van Zwolle hun afval zo 

makkelijk mogelijk gescheiden moeten kunnen aanbieden? 

4. Hoe worden inwoners geïnformeerd als in hun woonomgeving glasbakken 

of andere afvalcontainers worden verwijderd of geplaatst?  
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